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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 22.03.2025 do 17.04.2025 
 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 2x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- schválila Směrnici č. 28-19 Hospodaření s prostředky Sociálního fondu statutárního města 

Děčín, 
- schválila hospodářské cíle vlastníka lesa uvedené v novém hospodářském plánu, 
- rozhodla o poskytnutí individuální dotace subjektu Vzdělávací centrum SVĚT, s. r. o., na 

projekt: Na vlně bubnování ve výši 46.000,00 Kč, 
- schválila pokračování přípravných tříd od 01.09.2025, a to v ZŠ Vrchlického, ZŠ a MŠ 

Vojanova a ZŠ Míru, 
- projednala žádost ZŠ a MŠ Na Pěšině a souhlasila s dofinancováním nedoplatku 

za energie z rezervy města ve výši 123.000,00 Kč za období od 01.01.2021 
do 30.11.2023 z důvodu závady na měřících transformátorech, 

- potvrdila Mgr. Bc. Kateřinu Zimmermannovou na vedoucím pracovním místě ředitelky MŠ 
Riegrova s účinností od 01.08.2025 na další šestileté období, 

- potvrdila Mgr. Jiřinu Machačkovou na vedoucím pracovním místě ředitelky MŠ 
Klostermannova s účinností od 01.08.2025 na další šestileté období, 

- rozhodla o poskytnutí věcného daru Holmatro – víceúčelového otvírače T1 z majetku 
statutárního města Děčín v hodnotě 76.121,00 Kč vč. DPH do majetku ČR – Hasičskému 
záchrannému sboru Ústeckého kraje, Územní odbor Děčín, 

- schválila zadání studie pro úpravu vnitrobloku v Hrnčířské ulici na základě participace 
s obyvateli, 

- schválila Dodatek č. 17 k pojistné smlouvě o škodovém pojištění živelním, o škodovém 
pojištění pro případ odcizení, o škodovém pojištění vandalismu, o škodovém pojištění 
strojů a strojních zařízení, o škodovém pojištění elektroniky a škodovém pojištění 
odpovědnosti za škodu, 

- schválila Dodatek č. 1 ke Smlouvě o spolupráci při zajišťování dopravní obslužnosti 
veřejnou linkovou dopravou a veřejnou drážní dopravou, 

- projednala žádost Zoologické zahrady Děčín – Pastýřská stěna, p. o., Děčín IV, o udělení 
souhlasu s přijetím účelově určeného finančního daru a souhlasila s přijetím tohoto 
finančního daru od fyzické osoby v roce 2024 ve výši 100 tis. Kč účelově určeného na 
chov medvědů kamčatských, 

- projednala přijetí peněžitého daru od fyzické osoby ve výši nad 20 tis. Kč a schválila přijetí 
sponzorského daru na činnost Městského útulku pro toulavá a opuštěná zvířata do 
majetku města, 

- projednala informace o realizaci oboustranně prospěšné spolupráce v rámci zřizovaných 
skalních čet a schválila uzavření smlouvy o vzájemné spolupráci mezi Správou Národního 
parku České Švýcarsko, Krásná Lípa, a statutárním městem Děčín. 

 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- jednání s vedením HC Děčín o problematice provozování a financování Zimního stadionu 

Děčín, 
- předávání cen nejstaršího turnaje nejmenších hokejistů „O čokoládový puk“ – 51. ročník, 
- jednání s majetkovým odborem Českých drah o převodech majetku v areálu nádraží 

Děčín-východ, 
- slavnostního předávání Literární ceny Vladimíra Vokolka 2024 v Městské knihovně Děčín,  
- jednání Valné hromady společnosti TERMO Děčín a. s.,  
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- setkání se spisovatelem Miroslavem Graclíkem na téma publikace nové knihy Děčínská 
kotva,  

- zahájení kadeřnické soutěže Děčínská vlna 2025 SOU Ruská v Obchodním centru 
Pivovar, 

- jednání k návrhu nového územního plánu města, za přítomnosti předsedy OHK Děčín  
Ing. Vošty,  

- jednání s Ing. Komrskou z Labské plavební společnosti s.r.o., o nové sezóně plavby po 
Labi pro turisty, o návaznosti na oslavy 50let partnerství Děčín-Pirna, 

- jednání s představiteli Dopravního podniku města Děčín, a. s., 
- jednání se zmocněnkyní Ústeckého kraje pro národnostní menšiny, 
- jednání o problematice náplně práce i zázemí městského architekta, 
- veřejného workshopu na téma Dopravní obslužnost Národního parku České a Saské 

Švýcarsko na Zámku Děčín, 
- jednání k problematice memoranda Agendy sociálního začleňování ČR, 
- jednání Valné hromady společnosti Technické služby Děčín a.s.,  
- on-line jednání na téma pracovní skupiny pro změnu Stanov Svazu měst a obcí ČR.  

 
MP (městská policie): 

- v rámci preventivní činnosti pokračuje městská policie v realizaci tematických přednášek 
pro žáky základních a středních škol, zaměřených mimo jiné na bezpečné chování v online 
prostředí, šikanu či právní odpovědnost mládeže. Zájem škol o tuto formu prevence nadále 
roste. Na přednáškách spolupracuje městská policie s dalšími subjekty, například okresním 
soudem nebo probační a mediační službou, 

- zástupci městské policie se zúčastnili odborného semináře zaměřeného na nové 
technologie v oblasti kamerového systému, kde byly prezentovány příklady dobré praxe z 
jiných měst. Diskuse se týkala i možností financování obdobných projektů z dotačních 
titulů, 

- v uplynulém období se zástupci městské policie zúčastnili dalšího jednání pracovní skupiny 
zabývající se problematikou parkování ve městě. Diskuse se týkala zejména možností 
zavedení automatizovaného systému kontroly úhrady parkovného, který by měl v budoucnu 
zefektivnit dohled nad dodržováním pravidel v placených zónách. 

 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- veřejného projednání systému D2D s občany zaváděného v rámci odpadového 

hospodářství města, 
- multidisciplinárního jednání k lokalitě Teplická ul. za účasti všech aktérů z oblasti veřejné 

správy a státních institucí – jedná se o pravidelné setkávání k předávání informací a 
analyzování aktuálního stavu především z hlediska sociální práce a bezpečnosti, 

- prohlídka Domova pro seniory v Křešicích za účasti náměstka hejtmana Ústeckého kraje 
Jiřího Kulhánka, vedoucí odboru sociálních věcí Krajského úřadu Ústeckého kraje a 
ředitelů obdobných pobytových služeb Ústeckého kraje,  

- výběrového řízení na pozici nového ředitele Centra sociálních služeb Děčín, p. o., 
- pracovních skupin ke stavu veřejné zeleně – místní šetření Podmokly, Staré město a 

Děčín I, 
- jednání k přípravě vybavení objektu pro krizové bydlení Benešovská ulice, 
- kazuistik k problematice zabydlování – naplňování koncepce bydlení, prostupné 

zabydlování jednotlivců, provázanost s aktivní politikou zaměstnanosti, 
- jednání Sociální a zdravotní komise, viz zápis, 
- zahájení soutěže Děčínská vlna v Obchodním centru Pivovar, 
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- jednání na téma Zámecký rybník s právním zástupcem provozovatele malé vodní 
elektrárny,  

- jednání s primářkou odd. urgentního příjmu Děčínské nemocnice ohledně zajišťování 
lékařské pohotovosti, 

- promítání filmu a následné veřejné diskuse na téma obchodu s chudobou v rámci akce 
Jeden svět, 

- hodnocení ředitelů příspěvkových organizací města ZOO a Lesní úřad, 
- pravidelného ekumenického setkání představitelů jednotlivých církví zastoupených v 

Děčíně, 
- komisí pro veřejné zakázky, 
- pravidelné porady Centra sociálních služeb Děčín, p. o., 
- komunitních skupin pro osoby se zdravotním postižením a pro osoby v krizi v rámci 

komunitního plánování, 
- pracovní skupiny Odpady – systém D2D a příprava na akci Ukliďme Děčín včetně 

následné účasti na akci Ukliďme Děčín, 
- jednání v problematice memoranda Agentury pro sociální začleňování a k tématu 

aktualizace plánu sociálního začleňování města Děčín, 
- jednání se zástupcem Pozemkového úřadu ČR k pokračující spolupráci v rámci 

pozemkových úprav, aktuálně k lokalitě Krásný Studenec,  
- jednání společně se zástupci Centra sociálních služeb Děčín, p. o. k přeregistraci služby 

Azylového domu a noclehárny do nových prostor na Benešovské ulici, 
- místního šetření v objektu Čsl. Partyzánů 378, Děčín – Boletice – rekonstrukce bytového 

domu novým developerem, možné zlepšení situace nájemního bydlení v lokalitě Boletice. 

 
 Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 

V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání s občanem na téma realizace stavby „Oddílná kanalizace a splaškové přípojky, 

Děčín – Folknáře, ul. Hřbitovní – ETAPA II“, 
- jednání představenstva Dopravního podniku města Děčína, a. s., společně s vedením 

města. Hlavními body jednání byly: 
o sestavení požadavků na kompenzace (harmonogram, výše, popis) 
o problematika výnosů 
o čerpací stanice a nabíjecí infrastruktura 

- schůzky s občanem ohledně možnosti odkoupení lodě z likvidace společnosti Labská 
plavební, s.r.o., 

- jednání s Odborem strategií a informačních technologií na téma rozvoje v oblasti 
východního nádraží, 

- jednání k výzvě „Domov pro osoby se zdravotním postižením Boletice“, 
- jednání se zástupci ČEZ Distribuce, a. s. a Dopravního podniku města Děčín, a. s. týkající 

se zavádění elektrobusů a dobíjecí infrastruktury, 
- společné jednání s Odborem místního hospodářství a Českými drahami ohledně 

východního nádraží a možnosti výkupu pozemku včetně objektu, 
- jednání se zástupci společnosti SPF Group, s. r. o. zaměřeného na možnosti dotační 

podpory a další klíčová témata související s přípravou a realizací Revitalizace zóny Děčín 
– východní nádraží, 

- Porady k projektům, projednávaná témata: 
o Možnost zřízení cyklo pruhu na Teplické ul. u Strojunionu  
o Nefunkční fontána na Labském nábřeží 
o Různé 

- jednání s architektem města, 
- jednání s architektem, zástupci Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů a 

zástupci společnosti ČEZ Distribuce, a.s. Tématem bylo řešení energetické infrastruktury 
a související otázky v rámci plánované revitalizace rozvojové zóny v oblasti východního 
nádraží, 
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- jednání s ředitelem Stavebního bytového družstva Děčín na témata parkování v Bynově, 
další související záležitosti, 

- jednání Dopravní komise, projednávána témata: 
o Požadavek na opatření v ulici Liliová – možnost osazení dopravního značení nebo 

provedení stavební úpravy 
o Podnět od osadního výboru Maxičky na úpravu vjezdu do obce a směrování na 

parkoviště k bývalému hotelu 
o Železniční podjezd v ulici 17. listopadu 
o Návrh úprav vyznačených parkovacích míst v lokalitě Březiny 
o Přejezd na Dělnické ulici 

- online jednání se zástupcem společnosti E.ON Energie, a.s. na témata elektromobility a 
souvisejících oblastí, 

- koordinační jednání se správci inženýrských sítí v souvislosti se snahou města o 
koordinaci investičních akcí na území města a přípravou rozpočtu na rok 2026, 

- účast na konferenci ENERGOINFO pořádané společností LAMBDA energy, zaměřené na 
témata inteligentní fotovoltaiky, komunitního sdílení energie, bateriových úložišť a 
řízeného vybíjení, určené pro města, obce a zástupce bytových domů, 

- online jednání se zástupcem společnosti ČEZ ESCO, a. s. na téma studie připojitelnosti 
dobíjecí stanice a možnosti využití bateriového úložiště pro potřeby Dopravního podniku 
města Děčín, a.s., 

- jednání s panem Novákem na téma rozvojových záměrů v lokalitě Kvádrberg, 
- jednání Komise pro urbanismus a architekturu, projednávaná témata: 

o téma předzahrádky 
o tělocvična Vokolkova 
o využití pozemků Bynov 
o umístění Alzaboxu – Želenice, obecné stanovisko k umísťování výdejních boxů 
o areál bývalé školky Březiny – studie využitelnosti 
o zastřešení zastávky MHD – naproti prodejně Technik – Přípeř, Labské nábř. 
o kancelář architekta města 

- jednání se zástupci společnosti Dopravního podniku města Děčín, a. s., 
- jednání se zástupci společnosti Chlumská s. r. o. na téma uzavření partnerské smlouvy, 

týkající se zajištění veřejné dopravní a technické infrastruktury v souvislosti s plánovanou 
výstavbou rodinných domů v lokalitě Děčín – Staré Město. 

- veřejného workshopu v rámci projektu „Dopravní služby Národního parku České a Saské 
Švýcarsko“, na zámku Děčín. Workshop byl zaměřen na zlepšení dopravní obslužnosti v 
oblasti národního parku a související rozvojové aktivity. 

- jednání pracovní skupiny PS Parkování, projednávaná témata: 
o Parkování ZTP – vydávání povolení k vyhrazenému parkování pro držitele průkazu 

ZTP  
o Vyhrazená parkovací místa pro firmy a jejich zákazníky – návrh řešení potvrzený 

Advokátní kanceláři Narcis&Tomášek, 
o Parkomaty – výměna a dovybavení – určení, které parkomaty budou vyměněny a 

které nahrazeny tzv. "totemy" 
o Nové placené oblasti – sjednocení zón Podmokly a Děčín I. 
o Data o obsazenosti parkovacích míst – informace pro Radu města Děčín 
o Nabíjecí stanice pro elektromobily – řešení žádostí občanů, možnosti postupu ve 

spolupráci s městským architektem (např. vedení kabeláže v chodníku apod.) 
o Turistické parkování 
o Stellplatz (parkování pro obytné automobily) 

- jednání se specialistou vodíkového řetězce Hospodářské a sociální rady Ústeckého kraje 
na téma potenciálu vodíkové dopravy, rozvoje elektrifikace a plánovaných kroků v oblasti 
dekarbonizace dopravy v návaznosti na iniciativy Ministerstva životního prostředí a 
aktualizaci Vodíkové strategie Ústeckého kraje. 

- jednání s občanem na téma dopravní situace v Lázeňské ulici, včetně připomínek ke 
změně jednosměrnosti, zvýšené intenzitě dopravy a nutnosti širší koncepce zklidnění 
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dopravy v centru města. Diskutována byla také potřeba komplexního řešení parkování v 
návaznosti na další rozvoj území, včetně Zámeckého náměstí. 

- schůzky v místě plánovaného záměru v lesoparku Bažantnice s projektantem ze 
společnosti Projecto s. r. o.  

- schůzky s vedoucí oddělení Odboru stavebního úřadu na téma územního plánu a dalšího 
rozvojového směřování lokality Březiny. 

- Porady k projektům, projednávaná témata:  
o Problematika víceprací ve stavebních zakázkách 
o Výkup objektu garáží v Dolním Žlebu pro potřeby hasičů 
o Informace k plánovaným opravám ZŠ Míru, ZŠ Březová 

 
Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- přivítání hráčů krajského přeboru mládeže a juniorů na turnaji v rapid šachu v DDM Děčín. 

V Děčíně se turnaj takového významu konal opět po 16 letech, 
- jednání s předsedou tenisového klubu LTC Děčín, projednání žádosti o příspěvek na 

rekonstrukci ohřevu teplé vody na tenisových kurtech, 
- jednání Představenstva a vedení Dopravního podniku města Děčín, a. s. s vedením 

statutárního města Děčín, 
- otevření nových modernizovaných učeben na Základní škola a Mateřská škola Děčín IX, 

Na Pěšině 330, příspěvková organizace a Základní škola a Mateřská škola Děčín III, 
Březová 369/25, příspěvková organizace, 

- zahájení 9. ročníku soutěže studentů z oborů číšník, cukrář a kuchař s názvem Gastro 
Labe v Obchodním centru Pivovar Děčín, 

- ukončení inspekce České školní inspekce v Mateřské škole Děčín II, Riegrova 454/12, 
příspěvková organizace, 

- jednání se zástupci HC Děčín, 
- jednání Sportovní komise, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Základní škola Děčín XXXII, Míru 152, příspěvková organizace, 
- jednání s projektovou manažerkou Odboru strategií a informačních technologií na téma 

Spravedlivá transformace pro školy, projekt sociální pracovníci na školách, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Základní škola a Mateřská škola Děčín IV, Máchovo nám., 

příspěvková organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Základní škola a Mateřská škola Děčín III, Březová 369/25, 

příspěvková organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Základní škola Děčín I, Komenského náměstí 622/3, 

příspěvková organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. – Mateřská škola Děčín II, Liliová 277/1, příspěvková organizace. 
- hodnocení ředitelů p. o. - Školní jídelna Děčín IV, Jungmannova 3, příspěvková 

organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Základní škola a Mateřská škola Děčín VIII, Vojanova 178/12, 

příspěvková organizace, 
- porady s řediteli škol a školských zařízení Děčín v ZŠ a MŠ Děčín VI, Školní 1544/5, 

příspěvková organizace, 
- jednání se starostou obce Malšovice a ředitelem Základní školy a Mateřské školy Děčín 

IV, Máchovo nám., příspěvková organizace o parkování před MŠ Malšovice, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Základní škola Děčín VI, Na Stráni 879/2, příspěvková 

organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Děčínská sportovní, příspěvková organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Základní škola a Mateřská škola Děčín VI, Školní 1544/5, 

příspěvková organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Školní jídelna Děčín I, Sládkova 1300/13, příspěvková 

organizace, 
- jednání ke stavbám a rekonstrukcím, 
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- jednání Komise pro urbanismus a architekturu, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Základní škola a Mateřská škola Děčín XXVII, Kosmonautů 177, 

příspěvková organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Základní škola a Mateřská škola Děčín IX, Na Pěšině 330, 

příspěvková organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. – Zámek Děčín, příspěvková organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. – Městské divadlo Děčín, příspěvková organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. – Městská knihovna Děčín, příspěvková organizace, 
- jednání Kulturní komise, 
- jednání s referentem majetkové správy odboru místního hospodářství na téma 

zabezpečení škol, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Dům dětí a mládeže Děčín IV, Teplická 344/38, příspěvková 

organizace, 
- hodnocení ředitelů p. o. - Základní škola Děčín II, Kamenická 1145/50, příspěvková 

organizace, 
- jednání konkursní komise na pozici ředitelky/ředitele ZŠ Děčín I, Komenského náměstí 

622/3, příspěvková organizace, 
- jednání o rozšíření kapacity tělocvičny na Základní škole Děčín II, Kamenická 1145/50, 

příspěvková organizace, představení aktuální fáze projektové dokumentace, 
- jednání Sportovní komise, 
- zahájení taneční soutěže pro amatérské soubory „O Děčínského lvíčka 2025“ ve 

Společenském domě Střelnice, 
- slavnostního otevření nové modernizované učebny na Evropské obchodní akademii, 

Děčín I, Komenského náměstí 2, příspěvková organizace, 
- výběrového řízení na pozici vedoucí/ho Odboru školství, 
- schůzky s prof. Ing. Ondřejem Přibylem, Ph.D., děkanem Fakulty dopravní ČVUT v Praze 

ohledně využití prostoru Zámecké sýpky. 

 
Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se kromě práce strážníka zúčastnil:  
- jednání Probační a mediační služba – tresty prospěšných prací, 
- jednání na odboru komunikací a dopravy – parky a nepřehledná zákoutí, 
- jednání s Ing. arch. Lukášem Houserem – problematika Husovo náměstí, 
- zajištění přípravy výcviku PČR, Hasiči – areál ul. Krokova, 
- jednání s Celní správou, 
- jednání Okresní soud – doručenky pro soudy. 
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘIPRAVOVANÉ ZAKÁZKY 

Podlimitní 

• Inteligentní řešení v dopravě – zastávka Tyršova 

• Zateplení, úpravy podkroví a venkovních prostor – objekt DDM 

 
VZMR 

• Kontroly na dětských hřištích, sportovištích a lesoparku Kvádrberk 
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• Instalace záložního zdroje pro objekt Magistrátu města Děčín, Mírové nám. 1175/5, Děčín 

IV 

• PD - Rekonstrukce Zámeckého náměstí 

• Zpracování PD – Revitalizace konstrukcí střešního pláště zimního stadionu 

• Lesní pěší cesta Kvádrberk - I.etapa 

• Dodávka nového užitkového vozidla 4x4 

• Stavební úpravy vstupní haly ZŠ Březová, Děčín III 

 
PROBÍHAJÍCÍ 
 
Příjem nabídek 
 

VZMR 

• ZŠ Na Pěšině 330, modernizace šaten a umýváren v pavilonu MVD3 

• Zpracování PD - MŠ Školní 1475/17, Děčín VI, modernizace objektu, výměna instalací 

• Zajištění lodní dopravy – přívoz Dolní Žleb 

• Rekonstrukce mostu DC-021L v ul. Revírní, Prostřední Žleb 

• Stavební úpravy terasy objektu DZR Kamenická, č.p. 755/195, Děčín II – Nové Město 

• Výměna oken části 3.N.P. budovy B2 28.října 1155/2, Děčín I 

 
 
Probíhá vyhodnocení či je před podpisem smlouvy 
 
Nadlimitní 

• Rozvoj bezpečnostního kamerového systému města Děčín s využitím 5G:  

o VZ1 – Dodávka rozšíření MKDS a navazujícího vybavení 

o VZ2 – Zajištění 5G konektivity 

• Péče o živé ploty 

o  Pravý břeh 

o  Levý břeh 

• Modernizace odborných učeben ZŠ Děčín II, Kamenická 1145–3 části 
 
Podlimitní 

• 2/Děčín ZŠ Bezručova, bezbariérovost  

• Odstranění tělocvičny Vokolkova u ZŠ Vrchlického 630/5, Děčín II 

 
VZMR 
•     MŠ Tylova 8141, Děčín-stavební řešení vlhkostní problematiky 
 
UZAVŘENÉ SMLOUVY 
 
Nadlimitní 

• 3/Pojištění vozidel 

• Demolice objektu a výstavba nového domova pro osoby se zdravotním postižením, 

Boletice nad Labem  

Podlimitní 

• Oprava chodníku U Tvrze 

 

VZMR 

• Demolice objektu a výstavba nového domova pro osoby se zdravotním postižením, Boletice 

nad Labem, Děčín XXXI – TDS 
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Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
 
• dne 3.4.2025 proběhlo jednání s vlastníky a správci inženýrských sítí, 

• byly podány žádosti o dotace na realizaci těchto projektů: 

o Vybavení budov sociálních služeb – Domov pro osoby se zdravotním postižením 

o Vybavení budov sociálních služeb – Domov se zvláštním režimem 

o Obec přátelská rodině a seniorům 2025 

o Městské slavnosti 

• žádosti o dotace na projekty „Územní studie krajiny“, „Opakovaně použitelné nádobí“ a 

„Palisáda na Stoličné hoře“ byly úspěšné a jsou poskytovatelem dotace doporučeny 

k financování, čekáme na vydání právního aktu, 

• žádost o dotaci na“ je poskytovatelem dotace doporučena k financování, čekáme na vydání 

právního aktu, 

• úvěr od Národní rozvojové banky s dotací od Evropské komise je stále v jednání, probíhá 

příprava úvěrové smlouvy i grantové dohody – na financování projektů „EPC“ a „Etapa „D“ 

obnovy Podmokel – Teplická ul.“, 

• byla získána dotace na „Zateplení DDM Březiny“, 

• smlouva se Správou železnic (SŽ) na doplnění kolektoru do projektové dokumentace SŽ na 

rekonstrukci plochy Východního nádraží je již podepsána a v dubnu 2025 bude proplacena. 

Probíhají další jednání na ČD ohledně pozemků, 

• probíhá příprava Akčního plánu SPRM na letošní rok. 

 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
- zpracoval účetní závěrku za 1. čtvrtletí 2025, 
- zpracoval podklady pro Výroční zprávu statutárního města Děčín za rok 2024 za oblast 

hospodaření města, účetnictví, správy pohledávek a další, 
- zajišťoval podklady pro Závěrečný účet statutárního města Děčín za r. 2024 a zahájil práce 

na jeho zpracování, 
- opakovaně jednal s Národní rozvojovou bankou o podmínkách poskytnutí úvěru a dotace 

EK na dva schválené projekty,  
- rozeslal složenky a upozornil na splatnost 1. splátky místního poplatku ze psů do 31. 3. 

2025 v tisku, na webu města a na sociálních sítích,  
- jednal s ekonomkou Dopravního podniku města Děčín, a. s. o postupu stanovení výše 

kompenzace veřejné služby v přepravě cestujících na r. 2025, 
- zajistil administraci dotačních smluv v oblasti sportu, kultury a zájmové činnosti a postupné 

vyplácení schválených dotací, v oblasti sociální předložil na základě doporučení Sociální a 
zdravotní komise k rozhodnutí RM a ZM 71 žádostí. 

 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- byla zahájena akce Dodávka a instalace fotovoltaiky v objektu Mateřská škola Na Pěšině 

331, Děčín IX, 
- byla zahájena akce Dodávka a instalace fotovoltaiky v objektu Mateřská škola Rakovnická, 

Rakovnická 306/17, Děčín III, 
- byla zahájena akce Dodávka a instalace fotovoltaiky v objektu Mateřská škola Děčín - IV, 

Klostermannova 1474/11, Děčín IV, 
- byla započata oprava mlatových povrchů zámeckých zahrad, 
-  byla dokončena akce Hřbitov Folknáře - oprava oplocení a opěrné zdi, 
- byla dokončena akce Rozšíření veřejného osvětlení Děčín X. 
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TAJ – oddělení organizační: 
 

- zorganizovalo proškolení obcí ORP Děčín k e-dokladům potřebným k ověřování totožnosti 
voličů při volbách do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. 

 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- jednání k rozpočtu k investičním akcím ve městě, 
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu (referenti, vedoucí odboru), 
- jednání k přípravě Akčního plánu a Zásobníku Strategického plánu rozvoje města na rok 

2025 za rozvojový cíl G (Obnova a správa veřejné infrastruktury města),   
- místních šetření v terénu na území města – úpravy a opravy komunikací, 
- výběrového řízení na obsazení funkce ředitele/ředitelky příspěvkové organizace Centrum 

sociálních služeb Děčín, 
- zasedání Porady projektů – možnost zřízení cyklopruhu na Teplické ulici u Strojunionu, 

nefunkční fontána na Labském nábřeží apod., 
- jednání k odbahnění Zámeckého rybníku suchou cestou, 
- jednání Pracovní skupiny „Plán péče o městskou zeleň“ – prohlídka neutěšené městské 

zeleně, 
- části hodnocení ředitelů příspěvkových organizací města na úseku školství a kultury, 
- porady ředitele Krajského úřadu Ústeckého kraje s tajemníky obcí II. a III. typu (změna 

systému tarifních platů ve veřejné sféře, Spisový a skartační řád, financování nepedagogů, 
Platební portál Ústeckého kraje, Digitální technická mapa, snížení příspěvku na výkon 
státní správy s dopadem na provoz/rušení staveních úřadů, úsekové měření – zkušenosti, 
spolupráce v rámci ORP, příprava obcí na zapojení úsekového měření apod., 

- ních platů ve veřejné sféře, Spisový a skartační řád, financování nepedagogů, Platební 
portál Ústeckého kraje, Digitální technická mapa, snížení příspěvku na výkon státní správy 
s dopadem na provoz/rušení staveních úřadů, úsekové měření – zkušenosti, spolupráce 
v rámci ORP, příprava obcí na zapojení úsekového měření apod., 

- jednání s architektem města na téma spolupráce s magistrátem, zajištění kancelářských 
ploch a obsazení pracovního místa ke komunikaci a spolupráci úřad vs. Architekt, 

- jednání s vydavatelem publikace „Historie Děčínské kotvy“, 
- jednání pracovní skupiny Benchmarkingu ve veřejné správě – výměna aktuálních informací, 

zkušeností a dobrých praxí z oblasti personální, informačních technologií 
(kyberbezpečnost) apod., 

- jednání se zástupcem Chráněné krajinné oblasti České středohoří – zpřístupnění části 
Národního parku České Švýcarsko po požáru. 
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Zaznamenané dotazy, náměty a požadavky z řad členů zastupitelstva města a občanů 
města dne 27.03.2025 

 
 
Mgr. Chmelík 
 

• Požaduje od Odboru komunikací a dopravy – zaměřit se především na Děčín IV-Podmokly, ulice 
Prokopa Holého, Tržní, Zbrojnická, Čs. legií a zajistit odstranění zbytku dopravního značení, 
kdy v některých případech brání bezpečnému pohybu po chodnících. Dále požaduje prověřit 
umístěné dálniční značky u kruhového objezdu na Masarykově náměstí a u bývalé pošty, které 
nejsou v dnešní době adekvátní. 
 

 
Odpověď: 
Na základě podnětu bylo provedeno místní šetření na ul. Prokopa Holého, Tržní, Zbrojnická, Čs. legií a 
byla zmapována problematická místa. V současné době se připravuje odstranění těchto závad. K umístění 
"dálniční značky" sdělujeme, že svislé dopravní značení IS a směrová tabule pro příjezd k dálnici umístěné 
na silnici č. I/62 (ul. Pohraniční a 2. polské armády) je ve vlastnictví Ředitelství silnic a dálnic (dále jen 
„ŘSD“). Dle sdělení ŘSD jde o tzv. "nasávání oblasti" pro dálnici D8. Toto značení je umístěné i na silnicích 
nižších tříd, např. silnice č. II/262 ul. Vítězství. Toto značení je stále platné. 

 
 
Ing. Bc. Brčák 
 

• Požaduje informaci, proč zveřejněná smlouva na zajištění koncertu se skupinou Olympic je 
v registru ve velkém rozsahu anonymizovaná. 
 

 
Odpověď: 
Dle vyjádření Děčínské sportovní p. o. jsou ve smlouvě anonymizována data tak, jak ukládá zákon, tedy 
tel. kontakty fyzických osob, e-maily a podpisy včetně razítka. Pokud jde o nezveřejnění odměny za 
vystoupení skupiny Olympic, je to uvedeno jako požadavek společnosti BEST I.A v uzavřené smlouvě s 
Děčínskou sportovní p. o. s odkazem na zákon č. 340/2015 Sb., o zvláštních podmínkách účinnosti 
některých smluv, uveřejňování těchto smluv a o registru smluv (zákona o registru smluv), kdy odměna je 
údaj, který se nezveřejňuje. 

 
 

• Kdo byl účastníkem za Lunaparky nebo jinou podnikatelskou veřejnost při pracovním jednání 
ohledně projednávání obecně závazné vyhlášky o místním poplatku 
 

 
Odpověď: 
Pracovních jednání se neúčastnil žádný zástupce za lunaparky a ani zástupce podnikatelské veřejnosti. 
Ta byla zastoupena Okresní hospodářskou komorou, která vyhlášku připomínkovala  
takto: 

− nesnižovat poplatek za zábor pro kolotoč, navrhujeme ponechat 20,- Kč – zde nevyhověno, sníženo 
na 10,- Kč, 

− navrhujeme zvýšit cenu záboru pro cirkus na min. 2,- Kč – zde vyhověno. 
 

 
 
 

• Proč byla vůbec předložena Obecně závazná vyhláška o místním poplatku? 
 

 
Odpověď: 
Důvodem byla změna zákona o místních poplatcích a požadavek rady města. 
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PhDr., Mgr., Bc. et Mgr. Posch 
 

• Požaduje informaci, kolik trenérů je zapojeno do projektu „Trenéři ve školách“. 
 

 
Odpověď: 
Do projektu "Trenéři do škol" je zapojeno celkem 16 trenérů, kteří se různě střídají mezi sebou, nebo se 
vykrývají. 
 
 
p. Valko 
 

• Požaduje zaslat, jak se posuzovalo přidělení dotace např. pro SK Březiny a SKDM Děčín 
(bodové hodnocení žádosti, porovnání žádostí). 
 

 
Odpověď: 
Soupisky členů sportovních klubů jsou podávány jednotlivými kluby prostřednictvím elektronického 
systému, který je propojen s identitou občana. Je odpovědností klubů uvést pravdivé a přesné údaje o 
členské základně (k podrobnější kontrole dochází na základě podnětů). Po nahrání soupisek do systému 
probíhá dvoustupňová kontrola. 
 
SK Březiny 
Dodal soupisku se 151 členy mládeže (roč. 2004–2020), klubem zařazeny do kategorie 2 (dvě tréninkové 
jednotky týdně a méně než 6 sportovních akcí v roce), celkem 604 bodů. Dále bylo uvedeno 16 trenérů v 
kategorii C – celkem 80 bodů. Celkem do souhrnného přepočtu: 684 bodů (dle ručně uložených dat). 
 
Přístup ke stanovení podpory pro TJ Gymnastika Děčín a SKDM 
Stejně jako v předchozích letech, tak také v roce 2025 měli členové Sportovní komise pochybnosti o 
správnosti členské základny Sportovního klubu dětí a mládeže Děčín (SKDM). Při kontrole byly zjištěny 
časté duplicity a na základě znalosti prostředí také uvedení členové, kteří v klubu již reálně nepůsobí. Klub 
sám dodal opravenou soupisku a snížil počet vykazovaných členů. Přesto zůstává pro členy komise 
členská základna předkládaná SKDM nevěrohodná a je i nadále považována za problematickou (na 
uvedené licencované trenéry vycházelo cca 40 dětí, průměr sportů 2024 je 12). 
 
Sportovní komise přistupovala k hodnocení žádostí TJ Gymnastika a SKDM individuálně, u všech 
ostatních žadatelů (1. dotační typ, také SK Březiny), jejichž členské základny byly doloženy a ověřeny 
prostřednictvím systému, byla podpora již doporučena (na předchozím zasedání komise) na základě 
nahraných soupisek v programu a radou a zastupitelstvem města v lednu v daném dotačním titulu 
rozdělena.    
 
Výchozí údaje: 

• TJ Gymnastika Děčín: 
o Žádost o podporu ve výši 245.000,00 Kč při vykázaných 177 dětech. 
o Klub následně členskou základnu vlastní korekcí snížil (minus 21 dětí) 
o Doporučená podpora byla poměrem snížena o odebrané členy na 216.000,00 Kč 

• SKDM: 
o Žádost o podporu ve výši 425.000,00 Kč při vykázaných 174 dětech. 
o Klub následně členskou základnu vlastní korekcí snížil (minus 31 dětí) 
o SK z důvodu přetrvávajících pochybností o důvěryhodnosti členské základny a na základě 

znalosti prostředí snížila výpočet o 15 %, přičemž výsledný počet ověřených aktivních členů 
činil 127. 

o Doporučená podpora 176.000,00 Kč 
• V obou případech komise vycházela jak z předložených soupisek, tak z údajů uvedených v 

žádostech. 
• Komise přistupovala k oběma žadatelům shodně dle opravené členské základny, u SKDM sníženo 

o 15 %. 
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Přes přetrvávající komplikace si Sportovní komise stojí za svým doporučením klub v rámci jeho 
provozu a práce s mládeží podpořit. Gymnastika je základním prvkem rozvoje pohybových schopností 
dětí a je pozitivní, že gymnastický oddíl v Děčíně funguje. 
 
Komise však považuje za nezbytné zintenzivnit komunikaci s klubem tak, aby byly v budoucnu plně 
naplňovány principy dotačního programu, zejména v oblasti členské základny („Dlouhodobá systematická 
sportovní činnost je pravidelná činnost sportovní organizace, kterou pořádá výhradně pro vlastní členy 
nebo evidované sportovce, kteří mají uhrazeny členský příspěvek (min. 500 Kč/rok). Tato činnost spočívá 
v souvislém a nepřetržitém organizování pravidelně se opakujících tréninkových jednotek, na základě 
tréninkových plánů, v rámci daného kalendářního týdne v průběhu kalendářního roku nebo soutěžního 
období/roku.“). 
 
 

• Kolik činil poplatek za zábor veřejného prostranství v uplynulých letech za lunaparky a kolik se 
vybere vyhláškou novou (Obecně závazná vyhláška o místním poplatku). 
 

 
Odpověď: 
Výběr poplatku nově nelze jednoznačně určit. Záleží na zájmu provozovatelů atrakcí. V minulém období 
v roce 2023 byl vybrán za umístění atrakcí místní poplatek dle vyhlášky ve výši 2.000,-- Kč na základě 
splněné ohlašovací povinnosti poplatníka (atrakce u Rogala). V roce 2024 byl vybrán za umístění 
lunaparků místní poplatek dle vyhlášky ve výši 43.220,-- Kč na základě splněné ohlašovací povinnosti 
poplatníka (lunaparky pod mostem, vedle kempu). V roce 2025 jsou v tuto chvíli ohlášeny 2 akce 
(lunaparky pod mostem, vedle kempu). Pokud se akce uskuteční, bude vybrán místní poplatek ve výši 
120.000,-- Kč. 
 
Bc. Zdobinský 
 

• Požaduje zveřejnit kritéria pro hodnocení žádostí o dotace sportovním subjektům. 
 

 
Odpověď: 
Kritéria posuzování žádostí vycházejí z dotačního programu „Podpora aktivit v oblasti sportu v 
roce 2025“ 
 
Žádosti o dotace podléhají dvěma typům kritérií hodnocení: 
 
1. Formální kritéria (administrativní náležitosti) 
Žádost musí splňovat následující podmínky: 

− Podání v řádném termínu a ve správném formátu. 

− Vyplnění na předepsaných formulářích. 

− Podpis oprávněnou osobou (statutárním zástupcem nebo oprávněným zástupcem). 

− Kompletnost údajů a přiložených dokumentů. 

− Bezdlužnost žadatele a jeho statutárních zástupců. 

− U žádostí o dotaci na dlouhodobou systematickou činnost je nutné dodat informace o členské 
základně. 

Pokud žádost nesplní formální náležitosti, může být žadatel vyzván k doplnění. Pokud nedostatky nejsou 
odstraněny, žádost je vyřazena. 

 
2. Obsahová kritéria (hodnocení projektů) 
Hodnocení se liší podle typu žádosti: 
 
I. Dlouhodobá systematická sportovní činnost s dětmi a mládeží do 21 let 
− Počet členů, počet pravidelných tréninků týdně a počet utkání/závodů za rok. 
− Počet a kvalifikace trenérů. 
− Povinná účast v soutěžích garantovaných sportovními svazy, uhrazené členské příspěvky. 



4 

 

 
II. Akce a reprezentace 
− Mezinárodní, celorepublikový, krajský nebo městský význam akce. 
− Mediální a divácká atraktivita, přínos pro propagaci města. 
− Zvýšená podpora děčínských sportovních vrcholových klubů se statusem SpS/SCM a podpora 

individuálních sportovců v mimořádné reprezentaci města. 
− Podpora jednotlivců a týmů reprezentujících město na významných sportovních událostech (Mistrovství 

ČR, Evropy, světa, Olympijské hry atd.). 
− Speciální podpora pro sportovce se zdravotním handicapem. 
 
III. Mediálně a divácky atraktivní sporty 
− Právnická osoba jako žadatel. 
− Sídlo klubu v Děčíně. 
− Propojení mládežnických kategorií (přípravka – žáci – dorost – dospělí). 
− Mediální atraktivita a celková reprezentace města. 
 
Další faktory ovlivňující rozhodnutí: 
− Projekty v souladu se strategickými dokumenty města Děčín. 
− Výše požadované dotace a její poměr k celkovému rozpočtu projektu. 
− Udržitelnost a přínos projektu pro sportovní komunitu. 
 
Proces hodnocení: 
Po splnění formálních podmínek projdou žádosti odborným posouzením, poté je hodnotí Sportovní 
komise, doporučuje radě města nebo zastupitelstvu města. O přidělení dotací rozhoduje rada města, nebo 
zastupitelstvo města po schválení městského rozpočtu. 
 
Hodnocení počtu trenérů, počtu členů a výpočet částky dotace 
Počet trenérů 
− Hodnotí se počet trenérů a jejich kvalifikace podle následujícího bodového systému:  

• Licencovaný trenér A – 15 bodů 

• Licencovaný trenér B – 10 bodů 

• Licencovaný trenér C – 5 bodů 
Trenéři musí být uvedeni v tabulce členské základny. 
 
Počet členů 
− Každý žadatel uvádí počet dětí a mládeže do 21 let 
− Počet dětí/mládeže je kategorizován a bodově ohodnocen:  

• 1x trénink týdně – 2 body 

• 2x trénink týdně – 4 body 

• 3x trénink týdně + 6 utkání ročně – 6 bodů 

• 3x trénink týdně + 12 utkání ročně – 8 bodů 
 
Výpočet částky dotace 
− Celkový rozpočet dotačního programu: 19 000 000 Kč. 
− Rozdělení finančních prostředků podle účelu:  

• Dlouhodobá systematická činnost s dětmi a mládeží – 40–58 % z celkové alokace  
(v roce 2025 vyčleněno: 53 %). 

• Akce a reprezentace – 12–20 % (v roce 2025 vyčleněno: 17 %). 

• Mediálně a divácky atraktivní sporty – 30–35 % (v roce 2025 vyčleněno: 30 %). 

− Maximální možná dotace na jeden projekt: 4 000 000 Kč. 

− Spoluúčast žadatele: Minimálně 30 % uznatelných nákladů. 
V konečném rozhodování o výši přidělené dotace hraje roli počet bodů, doporučení Sportovní komise a 
rozhodnutí rady města nebo zastupitelstva města. 
 
Soupisky členů sportovních klubů jsou podávány jednotlivými kluby prostřednictvím elektronického 
systému, který je propojen s identitou občana. Je odpovědností klubů uvést pravdivé a přesné údaje o 
členské základně (k podrobnější kontrole dochází na základě podnětů). 
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Po nahrání soupisek do systému probíhá dvoustupňová kontrola: 
1. Automatická kontrola a detekce nesrovnalostí 

• Systém identifikuje duplicity a triplicity, tedy situace, kdy je člen zapsán u více než jednoho klubu. 

• Automaticky přepočítává body na základě počtu členů, kvalifikace trenérů a frekvence tréninků. 

• Program generuje doporučenou částku na základě bodového systému pro Sportovní komisi a radu 
města – tato částka je radě města/zastupitelstvu města doporučena. 

2. Verifikace údajů a manuální přepočet komisí 

• Sportovní komise provádí manuální přepočet pro ověření správnosti výpočtu. 
3. Porovnání se starším systémem hodnocení 

• Původní systém (2020-) se opíral pouze o textovou žádost a subjektivní doporučení komise. 
Výše podpory byla závislá na aktuálním složení komise a neměla pevná kritéria pro přepočet. 

• Nový systém je nezávislý na složení komise, protože vychází z transparentních, předem daných 
pravidel a výpočtů. Doporučené částky jsou generovány automaticky podle bodového přepočtu 
členské základny, kterou zadávají kluby. 

4. Identifikované problémy v členských základnách 
 
Kritéria hodnocení žádostí o dotaci na akce a reprezentaci 
1. Formální kritéria (administrativní náležitosti) 

• Žádost musí být podána v řádném termínu a na předepsaných formulářích. 
• Musí být podepsána oprávněnou osobou (statutárním zástupcem nebo jeho pověřeným zástupcem). 
• Musí obsahovat všechny požadované přílohy a vyplněné údaje. 
• Žadatel a jeho statutární zástupci musí splňovat podmínku bezdlužnosti. 
• Všechny uvedené informace musí být pravdivé a doložitelné. 

 
2. Kritéria věcného hodnocení 
A) Charakter akce 

• Pořádání akce na území města Děčín. 
• Pořádání akce v objektu, který je v majetku města. 
• Typ akce (místní, regionální, celostátní, mezinárodní). 
• Opakovatelnost (dlouhodobost – jednorázová akce vs. tradiční ročník). 
• Úroveň akce (amatérská, profesionální, mládežnická, seniorské soutěže). 
• Podmínky účasti (otevřená/neomezená účast vs. kvalifikační podmínky). 
• Výše startovného pro účastníky (pokud je vybíráno). 

 
B) Účast a zapojení sportovců 

• Celkový počet soutěžících. 
• Počet účastníků z Děčína do 21 let. 
• Počet účastníků z Děčína nad 21 let. 
• Počet trenérů realizačního týmu. 
• Počet členů organizačního týmu. 
• Odhadovaný počet diváků v místě konání akce. 

 
C) Mediální a propagační přínos akce 

• Prezentace akce v tisku. 
• Prezentace akce na sociálních médiích. 
• Prezentace akce v televizi. 
• Online přenos (streaming). 
• Další mediální pokrytí (rádio, podcasty apod.). 

 
D) Ekonomický a organizační přínos 

• Odhad ekonomického přínosu akce pro město Děčín. 
• Celkový rozpočet akce. 
• Požadovaná výše dotace. 

 
3. Závěrečné podmínky 
Žadatel musí uvést případné další relevantní informace v rámci poznámek (max. 50 slov). 
Podmínkou podání žádosti je čestné prohlášení o pravdivosti uvedených údajů. Jednotlivé žádosti jsou 
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posuzovány v kontextu jejich typu, rozsahu a významu, přičemž jsou vzájemně porovnávány. Doporučená 
výše dotace je stanovena s ohledem na zásadu kontinuity financování, aby byla zajištěna dlouhodobá 
stabilita a rozvoj podporovaných aktivit. Po splnění všech kritérií formální kontroly a věcného hodnocení 
je žádost posouzena Sportovní komisí a doporučena k rozhodnutí radě města či zastupitelstvu města.  

 
 

• Požaduje zaslat zpětnou vazbu zástupců základních škol k projektu „Trenéři ve školách“. 
 

 
Odpověď: 
Školy hodnotí program "Trenéři do škol" jako velice pozitivní a přejí si v projektu nadále pokračovat. Jde o 
zapojení proškolených sportovních trenérů do hodin tělesné výchovy na 1. stupni základních škol, kde v 
pravidelné rotaci spolupracují s pedagogy na pestrém, efektivním a bezpečném pohybovém rozvoji dětí. 
V zásadním věku pro vybudování vztahu k pohybu tak vytvářejí pozitivní vazbu dětí k pohybovým 
aktivitám, které ovlivňují jejich fyzické i duševní zdraví a rozvoj mozku. To vše pomáhá i k jejich lepším 
studijním výsledkům. Žáci se na hodiny tělesné výchovy v rámci tohoto projektu velmi těší, hodiny chválí 
i učitelé.  
V případě, že by již projekt neměl pokračovat, tak by žáci přišli o odborně vedené hodiny,  
o možnost se setkávat s profesionálními trenéry a ztratili by možnost získávat konkrétní povědomí o 
jednotlivých sportech a disciplínách. 
 
 

• Požaduje personální náklady na výběr správního poplatku za zábor veřejného prostranství 
 

 
Odpověď: 
Personální náklady nelze jednoznačně zjistit, neboť agendu záboru veřejného prostranství zajišťuje 
několik pracovníků Silničního správního úřadu, a to ke svým dalším pracovním činnostem. 
 
 
Ing. Kubš 
 

• Požaduje zaslat všechny nabídky, které byly doručeny - srovnávány, aby RM rozhodla o auditu 
DPMD pro společnost Addvery 
 

 
Odpověď: 
Rada města rozhodla na základě jedné nabídky, kterou obdrželo vedení města, vycházelo se z 
předchozích zkušeností s touto firmou u auditu sportovní klubů. 
 
 
Ing. Nádvorník 
 

• Požaduje vyjádření dopravního podniku k procesní analýze Addvery, a to k tématům, které 
byly zmíněné v manažerském shrnutí:  
• Nízký počet přepravených osob na 1 vozokm oproti jiným DP 
• Nízké tržby z jízdného oproti jiným DP 
• Stížnost naeefektivní využití kompenzace oproti jiným DP 
• Ztrátový hospodářský výsledek 
• Nízké pokrytí nákladů vedlejšími službami 
• Zastaralé IT vybavení 
• Chybějící dlouhodobá strategie 

 

• Požaduje vyjádření dopravního podniku, jak byl vyřešen problém s nesrovnalostmi množství 
nakoupené a prodané nafty v posledních letech. 
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Odpověď: 
Členům ZM byly odpovědi na vznesené dotazy zaslány. 
 
 
…………………………………………………………………………………………………………………… 
 
občan města  
 

• Dotázal se, kolik finančních prostředků bylo vynaloženo za koncert skupiny Olympic. 
 

 
Odpověď: 
Odměna za vystoupení je údaj, který se nezveřejňuje ve smyslu zákona č. 340/2015 Sb.,  
o zvláštních podmínkách účinnosti některých smluv, uveřejňování těchto smluv a o registru smluv (zákona 
o registru smluv). Tento požadavek o nezveřejnění odměny za vystoupení skupiny Olympic je uveden 
v uzavřené smlouvě společnosti BEST I.A s Děčínskou sportovní, p. o.  

 
 


